
Dagsorden: Bestyrelsesmøde 

Deltagere: Helene, Kirsten, Kristian, Patrick, Christina, 

Anders, Kasper, Lone, Hanne, Kenneth, Anne, og Signe 

Dato og tid: 3-11-2022 kl. 19:00-21.30 

Sted: Blomsterhaven 

Mødeleder: Anne Laulund 

Referent: Signe 

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og ansvarlig Mål/formål Referat 

1  Velkomst og præsentation O 19:05-19:20 

 

 Alle præsenterer sig selv.  

Bestyrelsen består af  

 

Kristian- nuværende formand, går ud til juni 

Patrick 

Kasper 

Christina 

Anders 

Helene 

Kirsten 

Lone- medarbejder repræsentant 

Anne- daginstitutionsleder 

Signe- pædagogisk leder  

Kenneth- pædagogisk leder 

Linda- pædagogisk leder 

Hanne- medarbejder repræsentant 

 

 

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



2 Evaluering på forældremøde D 19:20-19:40   Det var et godt forældremøde- desværre fornemmede vi at 

foredragsholderen havde lidt travlt med sit budskab. Det var meget 

relevant og dejligt at se de ansatte var med. Det gav en form for 

helhed.  

Forslag- hvis medarbejderne skulle have mere ud af det- kunne man 

have bragt flere cases på banen, for at bringe praktiske perspektiver 

ind i det.  

Tidspunktet var passende.  

Foredragsholderen var lidt rodet.  

Har oplevet positive tilbagemeldinger fra forældre.  

Medarbejderne har også oplevet positive reaktioner på baggrund af 

foredraget. Medarbejdere giver eksempler på at de er blevet mere 

opmærksomme på inkludering af alle.  

Mere tid til spørgsmål/ afrunding efterfølgende. 

Forslag til fremadrettet forældremøder- Anne Elsøe (madro). 

Sophie Münster, Lola Jensen, evt. en der kan snakke om parforhold 

og forældrerolle 

- der kunne være forslag om spørgsmål der sendes forlods til 

foredragsholder 

Perspektiver i hvordan er det at være forældre? 

Hjemmearbejde: Hvad er det der skal til for at forældrene møder 

op?  

Hvad stiller vi op som succeskriterier i bestyrelsen?  

 

3 Referat fra møde vedr. 

nybyggeri 

O 19:40-20:10 

Kristian og Anne 

 Anne og Kristian har været til møde på kommunen vedr. nybyggeri. 

Her blev gennemgået forvaltningsplan for institutionsbyggeri.  

To fokuspunkter der især er i spil, er mad, samt førskolegrupper.  

Hvad er det for nogle pædagogiske grundtanker vi gør os som 

forældrebestyrelse? Hvilke pædagogiske visioner og værdier skal 

være grundlæggende for byggeriet og hvilke Funktionelle krav.  

Visioner  

 



Borgerinddragelse, forældreinterview, børneinterview vil vi gerne 

have i spil. Vi skal som bestyrelse finde ud af hvor meget og 

hvordan på vores byggemøder.  

 

Kan vi kombinere de små forældremøder, med input i forhold til 

nybyggeri- hvad kan forældrene lide? Hvad vil medarbejderne 

gerne have? 

 

Forskellige møder: 

- Bestyrelsesmøder med fokus på pædagogik mm. 

- Byggemøder med fokus på nybyggeri.  

 

Repræsentanter fra bestyrelsen- Patrick, Kasper, Helena. Teams 

møde som byggemøde inden workshop.  

 

OVERSKRIFT 

Hvilke pædagogiske visioner og værdier skal være grundlæggende 

for byggeriet og hvilke Funktionelle krav stiller vi. 

 

 

 

4 Referat fra kvalitetsdialog på 

forvaltningen 

O 20:10-20:30 

Kristian og Anne 

 Tilsynsrapporten på AULA vedr. konklusion efter besøget. 

Rapporten viser også hvad arbejdsro kan skabe i forhold til 

pædagogiske læringsmiljøer.  

 

Der var ros fra forvaltningen, i forhold til kvalitetsrapporten. Den 

ser generelt rigtig fin ud. Der er stor overensstemmelse, mellem 

forældre, ledere og medarbejdere.  

 

Hvordan bliver vi opmærksomme på det at benytte nærområdet? 

Hvordan er det vi forstår det at benytte nærområdet og 

inddragelse af lokalsamfundet.  



Kan der være et inspirationskatalog i forhold til hvordan man 

inddrager lokalsamfundet.  

Katalog der kan være med til at definere hvad forældre kan byde 

ind med.  

  

 

5 APV D 20:30-20:50   APV gennemgås 

- Generelt er der fokus på løft og vrid. Dette er en generel 

problematik, der skinner igennem i vores APV.  

- Derudover er der et fokus på vores fysiske rammer, som 

også kommer til udtryk negativt i vores APV. Det er gamle 

rammer.  

- Der bliver afsat penge i 2023, i forhold til støj på 

Brønsgård.  

Kan man søge fonde, både i forhold til nybyggeri og de 

eksisterende bygninger? Anne og Kristian tager det med til 

næste byggemøde.  

6 Ny pædagogisk leder og 

procedurer vedr. ansættelsen 

O 20:50-21:00   Jacob stopper og forventer at Linda skal have både Gården og 

Blomsterhaven. Kenneth Brønsgård, Signe Lindbjerg og en ny 

pædagogisk leder Klokkekilde.  

 

HR vil hjælpe med at ansætte en ny pædagogisk leder. Der er 

lavet et udkast til et stillingsopslag. Stillinge forventes besat 1/1-

2023. 

Kirsten vil være med i ansættelsesudvalget. 

7 Evt. 

Bl.a. kommende datoer 

O 21:00-21:15   Kommende datoer: Tidspunkt 19.00-21.30 

Julefrokost 5/12 18.00-21.00 

31/1 

29/3 

1/6 



8 Konstituering af bestyrelsen O 21:15-21:30  Patrick formand 

Kristian Næstformand 

 

 


